
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 8 kwietnia 2015r. 

 
Miejsce spotkania: Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie ul. Słowackiego 5 

  
Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Spotkanie z animatorami sportu pracującymi na "Orlikach". 
3. IV Gala Sportu. 
4. Ponadlokalny Program Rewitalizacji Sieci Miast Cittaslow w zakresie Miasta 

Barczewo. 
5. Barczewo Biega 2015.  
6. Otwarty Puchar Warmii i Mazur WKSF 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
Do punktu 1. 
 

 Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Pan Adam Dowgiałło 

rozpoczął spotkanie.  

Do punktu 2. 

  Pan Jarosław Bonus w imieniu komisji przedstawił animatorom pomysł sporządzenia przez 

nich kwartalnego harmonogramu pracy, który przekazać mają koordynatorowi sportu. Harmonogram 

ten zostanie umieszczony na stronie Internetowej Gminy Barczewo, gdzie będzie ogólnodostępny. 

Ułatwi to mieszkańcom korzystanie z obiektów typu "Orlik". 

 Animatorzy na prośbę komisji określili  swoje oczekiwania i przedstawili sugestie w kwestii 

działania "Orlików". 

 Obecni na posiedzeniu Pan Dariusz Jasiński oraz Pan Bartosz Idzikowski zapisywali wszystkie 

uwagi animatorów i w miarę możliwości zajmą się wszystkimi omawianymi problemami. 

Do punktu 3. 

 Ustalano szczegółowy plan imprezy. Przyjęto ostateczną wersję scenariusza.  Pan Bertrand 

Abramczyk z CKiPG, który był obecny na posiedzeniu poinformował, że CKiPG już przygotowało 

prezentację, która będzie wyświetlana podczas gali oraz projekty dyplomów. 

Do punktu 4. 

 Pani Marta Tomczak przedstawiła Ponadlokalny Program Rewitalizacji Sieci Miast 
Cittaslow w zakresie Miasta Barczewo. Zakłada on budowę ścieżki pieszo-rowerowej, która 
ma być pierwszym etapem prac nad ścieżką łączącą Barczewo z Zalesiem. Pani Marta 
Tomczak przekazała komisji plany inwestycji oraz poinformowała, że są one w trakcie 
konsultacji i mogą ulec zmianie. 



 Pan Adam Dowgiałło i Pan Bogdan Caruk po zapoznaniu się z planami zapowiedzieli, 
że wniosą propozycje poprawek do projektu. 
 Pani Marta Tomczak przekazała komisji foldery promocyjne innych gmin. Stwierdziła, 
że takie materiały promujące gminę są potrzebne również Gminie Barczewo. Komisja 
jednogłośnie przyznała rację.  
 

Do punktu 5. 

 Organizatorzy Barczewo Biega 2015 na posiedzeniu komisji przedstawili kosztorys 

tegorocznego biegu. Zwrócili się z prośbą o dofinansowanie imprezy kwotą 2000 zł z budżetu 

koordynatora sportu. Komisja jednogłośnie stwierdziła, że otrzymają taką pomoc jeżeli wyczerpią się 

inne możliwości sfinansowania biegu.  

Do punktu 6. 

 Pan Bartosz Zabłotny prezes KS EGIDA oraz Pan Krzysztof Oleszczak sekretarz KS EGIDA, 

przedstawili komisji plany organizacji Otwartego Pucharu Warmii i Mazur WKSF. Przedstawili 

kosztorys imprezy. Poprosili aby dofinansować imprezę z budżetu koordynatora sportu kwotą 3000 

zł. Problem ze zgromadzeniem odpowiedniego budżetu wynika z nieotrzymania przez KS EGIDA 

dofinansowania ze Starostwa Powiatowego. KS EGIDA w niewłaściwy sposób złożyło dokumenty. Pan 

Adam Dowgiałło zaproponował w przyszłości pomoc w pisaniu projektów. Dodał, że ma w tym 

doświadczenie i chętnie pomoże. Komisja jednogłośnie postanowiła przyznać 2000 zł na organizację 

imprezy, zaznaczając, że środki zostaną uwolnione w momencie, gdy inne możliwości sfinansowania 

sie wyczerpią. 

Do punktu 7.  

 Datę następnego posiedzenia ustalono na 20 kwietnia godz. 17.00 w Sali Widowiskowej 

CKiPG.  

Obecni: Adam Dowgiałło, Anna Wojszel, Jarosław Bonus, Rafał Surmański, Bartosz Idzikowski, Marta 

Tomczak, Bogdan Caruk, Justyna Grzywińska, Przemysław Menziński, Daniel Szkutnik, Wiesław 

Pietrzak, Sławomir Długiński, Leszek Minko, Kazimierz Zera, Piotr Ferenz, Dariusz Jasiński, Bertrand 

Abramczyk, Bartosz Zabłotny, Krzysztof Oleszczak. 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy  

 

Adam Dowgiałło 

  


